

Guarding your data, on cloud

حماية بياناتك على السحابة

Building a safe cyber-space, on the cloud!

Our customers can opt-in for an attractive world-class and cloud-focused cybersecurity based in KSA, that equip you to proactively manage cyber risks while innovating on the cloud

بناء فضاء إلكتروني آمن على السحابة !

تتيح خدماتنا للعملاء الاشتراك في سحابة الأمن السيبراني على مستوى عالمي والذي يقع مقره في المملكة العربية السعودية. مما يؤهل المستخدمين لإدارة المخاطر الإلكترونية بشكل استباقي أثناء الابتكار في مجال الحوسبة السحابية.

Opportunities await for technology leaders to reach us and join our cybersecurity partners network

الفرص تتطلع لقادة التكنولوجيا للوصول والانضمام لشبكة شركاء الأمن السيبراني الخاصة بنا

External key manager service

خدمة إدارة مفاتيح التشفير الخارجية

Data Protection

حماية البيانات

Identity & Endpoint Management

إدارة الهويات ونقاط النهاية

Monitoring & Compliance

المراقبة والامتثال

سحابة جوجل

الأمان، والخصوصية، والامتثال في سحابة واحدة!

Google Cloud builds its infrastructure through a progressive 6-layers security model that provides a true implementation of defense-in-depth, zero-trust and a unique resilience capability

تبنى سحابة جوجل بنيتها التحتية تصاعدياً من خلال تقديم نموذج أمني يتكون من ست طبقات موفراً تطبيقاً حقيقياً وعميقاً للدفاع، وعدم الثقة بأي مدخلات خارجية متحملاً بذلك قدرة هائلة على الصمود.

World Class Data Center

Google cloud maintains a rigorous independent third party certification process for its core platform services against various global cybersecurity and privacy certifications and best-practice standards. Visit the Compliance Resources Center for more information

تقوم سحابة جوجل بالمحافظة الصارمة على استقلالية الطرف الثالث مقابل خدمات النظام الأساسية الخاصة بها ، بجانب الأمن السيبراني المعتمد، والخصوصية، ومعايير أفضل الممارسات التقنية. للحصول على مزيد من المعلومات قم بزيارة مركز موارد الامتثال.

Data is always encrypted

Google Cloud employs various controls to ensure authenticity, integrity, and privacy of data, at rest and in-transit

Data stored on Google Cloud is automatically encrypted at rest, without any overhead by the customer to safeguard your valuable assets. Encryption is also used while data is in transit over the internet, and internally while moving across and within our infrastructure

البيانات مشفرة بشكل دائم

تستخدم سحابة جوجل عناصر تحكم متعددة لضمان مصداقية البيانات وتكاملها وخصوصيتها، في حالتي السكون أو النقل.

تُشفّر البيانات المخزنة على سحابة جوجل تلقائيًا في حالة السكون، دون أي تكاليف إضافية على المستخدم لحماية معلوماته القيمة . بالإضافة إلى الحفاظ على كونها مشفرة أثناء نقل البيانات عبر الإنترنت، أو بشكل داخلي أثناء نقلها من خلال وعبر البنية التحتية على حد سواء .

Best-in-class Monitoring 356 /7 /24

Google Cloud's security operations teams operate 24/7/356 to maintain a safe and secure environment for customers' data. Google Cloud runs a world-class team and a security operations practice to proactively protect, detect, and respond to cyber threats and potential attacks

أفضل أنظمة المراقبة على مدار الساعة والعام

تعمل فرق عمليات الأمان في سحابة جوجل على مدار الساعة طوال أيام الأسبوع والسنة للحفاظ على بيئة آمنة لبيانات العملاء. كما أنها تدير فريقًا على مستوى عالمي من الكفاءات والتطبيقات الأمنية المسبقة؛ لحماية، واكتشاف، والاستجابة للتهديدات السيبرانية، والهجمات المحتملة.

Built-in protection

Google Cloud infrastructure is designed to provide security through the entire information processing lifecycle, including secure deployment of services, secure storage of data, secure communications between services, and secure communication with customers over the internet. Not only that, security protections also extend to the physical data center premises, servers, networking equipment, and security chips

حماية مدمجة

صُممت البنية الأساسية لسحابة جوجل لتعمل على توفير الأمان خلال جميع مراحل معالجة المعلومات بالكامل، بما في ذلك النشر الآمن للخدمات، والتخزين الآمن للبيانات، بجانب الاتصالات الآمنة بين الخدمات ، والتواصل الآمن مع العملاء عبر الإنترنت، كما تمتد الحماية الأمنية لتشمل مباني مركز البيانات المادية، والخوادم، بالإضافة لمعدات الشبكات وشرائح الأمان.

We offer a leading industrial data platform, Cognite Data Fusion®, which is built from ground-up with cybersecurity in mind

نحن نقدم منصة بيانات صناعية رائدة، Cognite Data Fusion® ، أنشئت من الألف إلى الياء واضعة أمنها السيبراني في مقدمة الإعتبارات.

Cognite Data Fusion® product features and supporting organizational controls are designed to comply with technical standards and align with our customers' regulations and standards

صُممت خصائص منتج Cognite Data Fusion® والضوابط التنظيمية الداعمة وفق المعايير التقنية، والمعايير الخاصة بعملائنا.

يتوافق مع أنظمة :

Our talented engineers can work hand in hand with you to address your organizations' particular cybersecurity requirements.

**To read more about the security features of Cognite Data Fusion please go to:
[https:// cognite.com/ en/ security](https://cognite.com/en/security)**

يمكن لمهندسينا الموهوبين العمل جنباً لجنبك، والأخذ بيدك نحو تحقيق متطلبات الأمن السيبراني الخاصة بمؤسستك
لقراءة المزيد عن ميزات الأمان زر الموقع التالي :

[https:// cognite.com/ en / security](https://cognite.com/en/security)